

金融监管研究

FINANCIAL REGULATION RESEARCH

4

2014年

总第28期

- 金融支持新型城镇化的模式研究 / 中国银监会合作部课题组
- 金融危机原因反思：伯南克的谬误 / 俞乔 范翰文 吴洵
- 金融消费者保护：行为经济学的理论解析与政策建议 / 孙天琦
- 银行新型同业业务的潜在风险传染效应研究 / 陈颖 段希文 孙晨正

目录

特稿

金融支持新型城镇化的模式研究

/ 中国银监会合作部课题组 1

金融危机原因反思：伯南克的谬误

/ 俞乔 范翰文 吴洵 14

金融消费者保护：行为经济学的理论解析与政策建议

/ 孙天琦 32

银行新型同业业务的潜在风险传染效应研究

/ 陈颖 段希文 孙晨正 57

金融业对经济增长贡献的测算及中美两国比较

/ 赵建超 赵春萍 彭振江 72

跨境资本流动的影响因素及启示

——基于 BMA 方法的研究

/ 李洁 张天顶 87

金融监管政策动态 108

CONTENTS

A Study on Financial Patterns Supporting the New Urbanizations
CBRC Cooperative Finance Supervision Department.....1

Reflections on the Causes of the Financial Crisis: Bernanke's Fallacy
YU Qiao, FAN Hanwen, WU Xun14

Financial Consumer Protections: Theoretical Analysis and Policy Implications Based on Behavioral Economics
SUN Tianqi32

The Contagion Effects of Potential Risks in Interbank Business Innovations
CHEN Ying, DUAN Xiwen, SUN Chenzheng.....57

Measuring Financial Sector’s Contribution to Economic Growth and a Comparison between China and U.S.
ZHAO Jianchao, ZHAO Chunping, PENG Zhenjiang.....72

The Determinants of Cross-Border Capital Flows and its Policy Implications: An Empirical Study Based on the Bayesian Model Average Method
LI Jie, ZHANG Tianding87

Financial Regulatory Policy Updates109

ISSN 2095-3291



RMB:20元